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Slezáková Dagmar

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>
Odesláno: 11. června 2015 8:57
Komu: 'Mgr. Skřivánková'
Kopie: 'Slezáková Dagmar'
Předmět: připomínka ZM, odpověď

Příznak pro zpracování: Zpracovat
Stav příznaku: Opatřeno příznakem

Vážená paní zastupitelko, 
 
reaguji na Vaši připomínku, vznesenou na květnovém zasedání zastupitelstva města (vizte níže interpretace záznamu 
z organizačního oddělení). Ve středu 10/6/2015 jsem se jako zástupce statutárního města zúčastnil spojeného 
zasedání správní a dozorčí rady společnosti Spacium o.p.s., kde se Vámi zmíněná problematika řešila. Společnost, 
resp. její ředitelka Mgr. Jitka Mrázková podle mnou získaných poznatků pracuje na nápravě stavu, tedy zápisu 
potřebných dokumentů do veřejného rejstříku, a přislíbila, že vyvine snahu v nejbližší době veškeré záležitosti zcela 
dořešit. Předpokládám, že tentýž závazek bude rovněž součástí zápisu ze zasedání obou rad, až bude vyhotoven a 
ověřen. Jsem připraven Vám podat další informace ve chvíli, kdy se situace nějak změní. S pozdravem Ivan Langr 
 
 
 
Zastupitelka Mgr. V. Skřivánková upozornila a požaduje zjednání nápravy ve věci společnosti Spacium, o. p. s., a to 
že tato společnost nemá v obchodním rejstříku v pořádku listiny. Upozornila, že tyto věci je zapotřebí urychleně 
řešit, a to v souvislosti s novým občanským zákoníkem, který stanovil v přechodných ustanoveních lhůty, do kdy 
musí tyto společnosti dát svoje dokumenty do pořádku, jinak je může soud z moci úřední z rejstříku vymazat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, kulturu, sociální věci a cestovní ruch 
 
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
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Slezáková Dagmar

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>
Odesláno: 11. června 2015 9:14
Komu: 'Machartová Zora'
Kopie: 'Slezáková Dagmar'
Předmět: připomínka, květnové ZM

Příznak pro zpracování: Zpracovat
Stav příznaku: Opatřeno příznakem

Vážená paní zastupitelko, 
 
reaguji na Vaši připomínku, vznesenou na květnovém zasedání zastupitelstva města (vizte níže přepis záznamu). Jak 
jsem uvedl již na samotném jednání sboru, odbor školství, kultury a sociálních věcí našel ve svém rozpočtu 
odpovídající finance a bude květiny od nejbližšího termínu vítání občánků (tj. 25/9/2015) maminkám opět předávat. 
Do konce roku 2015 celková částka za květiny nepřesáhne 16 tisíc korun, v roce 2016 pak bude přibližně 38 tisíc 
korun. Podle mých zjištění statutární město květinové dary poskytovalo maminkám vždy zhruba až do roku 2011, 
pak se od této praxe ustoupilo, a to pravděpodobně z finančních důvodů. Děkuji Vám za Vaši připomínku, osobně 
vítám, že se k této formě ocenění opět vrátíme. S pozdravem Ivan Langr 
 
 
Zastupitelka paní Mgr. Z. Machartová vznesla podnět: Já jsem tady tento bod už avizovala v řadě kolegů, v pátek 
minulý týden jsem měla možnost se zúčastnit vítání občánků. A přišlo mi krajně nedůstojné, že neproběhla a nemáme 
možnost poděkovat žádným způsobem maminkám, které na to vítání občánků přijdou. Přišlo by mně alespoň slušné 
od města, aby mamky, od kterých chceme, aby nám děti vychovaly, aby nám z nich vychovaly slušné občany, 
nedostanou žádné poděkování od města, a proto bych ráda navrhla, ráda bych tady sehnala od všech kolegů 
podporu, abychom těmto maminkám alespoň květinou poděkovali. A požádala pana náměstka Korytáře, aby našel 
v rozpočtu finanční prostředky na toto drobné poděkování. 
 
 
PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, kulturu, sociální věci a cestovní ruch 
 
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
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Slezáková Dagmar

Od: josef.sedlbauer@tul.cz
Odesláno: 19. června 2015 20:14
Komu: Slezáková Dagmar
Předmět: Re: dotaz Ing. Červinky na 5. ZM

Příznak pro zpracování: Zpracovat
Stav příznaku: Opatřeno příznakem

Dobrý den, 
posílám odpověď na dotazy Ing. Červinky                    S pozdravem   
          J.Šedlbauer 
 
V roce 2012 si nechalo představenstvo DPMLJ zpracovat audit hospodaření společnosti. Zakázku na audit tehdy 
představenstvo zadalo napřímo firmě Finaudit za 680 tis. Kč (cena bez DPH). Jako tehdejší opozice jsme postup 
představenstva, složeného z členů ČSSD, USZ, ODS, Starostů a zástupců Jablonce nad Nisou, nerozporovali. Chápali 
jsme tehdy, stejně jako dnes, že pro výběr auditora je klíčová důvěra v kvalitu odvedené práce, důvěra opřená o 
profesionální zkušenosti a reference. 
 
Výsledná zpráva auditu z roku 2012 má rozsah 33 stran a kromě shrnutí některých údajů z výročních zpráv se týká 
vybraných nákupů dlouhodobého majetku a některých dalších zakázek. Zjištění, která měla potenciál úspor pro 
dopravní podnik, jsou zřejmě především dvě – doporučení uzavřít dodatek smlouvy s firmou Pragoimex tak, aby do 
roku 
2020 nemuselo být odebráno a zaplaceno všech 8 objednaných nových tramvají, a doporučení nepokračovat v 
projektu Centra historie tramvajové dopravy kvůli budoucím nákladům pro DPMLJ. Na obě tyto záležitosti ovšem již 
v roce 2011 opakovaně upozorňovali zastupitelé Změny pro Liberec a jejich doporučení byla shodná s pozdějším 
stanoviskem auditora. Ten přitom nijak nepřidal ani k argumentaci, v podstatě šlo o stručné přiznání, že kritika 
tehdejší opozice byla oprávněná. Pozoruhodným způsobem se audit vyrovnal se smlouvou o zajištění autobusové 
dopravy mezi DPMLJ a firmou BusLine. Tato smlouva, uzavřená na 10 let bez možnosti výpovědi, za celkem cca 1,5 
miliardy Kč a bez jasných ustanovení o ceně byla uzavřena napřímo, bez jakéhokoli výběrového řízení nebo alespoň 
poptávky. Auditor smlouvě věnoval necelou stránku, tvořenou zejména citacemi ze smlouvy, bez pokusu o analýzu, 
zjištění či alespoň komentář. 
 
V roce 2015 jsme se jako nové představenstvo DPMLJ rozhodli zadat audit hospodaření společnosti ve větším 
rozsahu a hloubce než tomu bylo v roce 2012. Na zakázku bylo vypsáno výběrové řízení s hodnotícími kritérii, ve 
kterých polovina váhy připadá nabízené ceně a druhá polovina představené metodologii auditu a referenčním 
zakázkám.   
K této části uchazeči podávali informace v písemné nabídce a se všemi uchazeči se také hodnotící komise sešla 
osobně na prezentaci a diskusi. Firma Finaudit podala nejnižší nabídkovou cenu (450 tisíc Kč bez DPH), za 
představenou metodologii a za reference, kde se opírala především o audit DPMLJ z roku 2012, byla hodnocena 
všemi členy hodnotící komise nízko a zakázku nezískala. 
 
Hodnocení bylo ex post rozporováno kvůli neúčasti jednoho z pěti členů hodnotící komise, který se nemohl zúčastnit 
prezentací a nebyl nahrazen náhradníkem. Představenstvo DPMLJ proto rozhodlo o opakování této části hodnocení 
(prezentace uchazečů). Toto proběhlo 19.6. 2015. 
 
Cituji Slezáková Dagmar <slezakova.dagmar@magistrat.liberec.cz>: 
 
> Dobrý večer, 
> pane profesore, prosím, můžete mně odpověď na dotaz pan Ing. O.   
> Červinky , který jsem Vám posílala 1.6.2015, zaslat nejpozději do  
> pátku 19.6.2015? 
> 
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> 
> Děkuji. 
> 
> S pozdravem Dagmar Slezáková, org. odd. MML 
> 
> 
> 
> josef.sedlbauer@tul.cz , 1.6.2015 21:31: 
> Dobrý večer, 
> děkuji, tahle část postačuje.                   S pozdravem        
> J.Šedlbauer 
> 
> Cituji Slezáková Dagmar <slezakova.dagmar@magistrat.liberec.cz>: 
> 
>> Vážený pane profesore, 
>> na Vaši žádost jsem přednostně vypracovala dotaz pana zastupitele  
>> Ing. O. Červinky, který Vám položil na 5 . ZM dne 28. 5. 2015, a  
>> který Vám posílám, viz níže. Pan Ing. Červinka v průběhu bodu č. 36  
>> hovořil ještě jednou, kdy reagoval na Vaši odpověď.  Jestli budete  
>> chtít i toto, prosím, dejte mně vědět. 
>> (Doufám, že jsem názvy společností napsala dobře.) Odpověď Ing.  
>> Červinkovi, prosím, zašlete v kopii i na můj e‐mail. 
>> 
>> Přeji příjemný den. 
>> 
>> 
>> K bodu č. 36 
>> Informace, dotazy a podněty zastupitelů Ing. Červinka Já bych se rád  
>> zeptal především asi pana profesora Šedlbauera, případně dalších  
>> členů představenstva dopravního města, kteří jsou zároveň členy  
>> zastupitelstva města, a zároveň byli členy hodnotící komise pro  
>> veřejnou zakázku malého rozsahu Hloubková prověrka hospodaření s  
>> prvky forenzního auditu, kterou vypsal právě dopravní podnik. Tak  
>> bych rád požádal o vyjádření k výsledku právě tohoto výběrového  
>> řízení. Ze zprávy o posouzení nabídek, kterou mám k dispozici,  
>> vyplývá, že renomované společnosti BDO audit, Finaudit, získaly v  
>> rámci toho výběrového řízení podezřele nízké bodové ohodnocení  
>> metodologie a prezentace realizovaných projektů. Jedná se o  
>> společnosti, které jsou v tom to oboru uznávanými odborníky a i z  
>> tohoto důvodu je přinejmenším zarážející, že například společnost Fin  
>> audit získala hodnocení metodologie na úrovni zcela neuspokojivé.  
>> Přitom metodologie forenzních auditů by se neměla tak zásadně lišit.  
>> Přesto byl rozdíl v hodnocení nejlépe hodnocené firmy a nejhůře  
>> hodnocené firmy 92 bodů na stobodové stupnici. A metodologie a  
>> prezentace dvou firem byla ohodnocena jako zcela neuspokojivá. Žádám  
>> tedy představenstvo dopravního podniku, především pak jeho předsedu a  
>> místopředsedu, kteří jsou zároveň členy zastupitelstva města, aby  
>> zdůvodnili takto zásadní rozdíly v hodnocení, aby členové hodnotící  
>> komise zdůvodnili, v čem byla metodologie společnosti, který audituje  
>> například dvě statutární města nebo například několik firem ze  
>> skupiny GNT tak špatná a že byla členy hodnotící komise, z nichž  
>> nikdo není auditor či odborník na danou oblast, označena za zcela  
>> nevyhovující. 
>>  Proto žádám o odpověď na následující 3 otázky: Jaké jsou důvody,  
>> které vedly hodnotící komisi k tak nízkému bodovému ohodnocení  
>> Metodologie nabídek společností BDO audit, BNV Consulting, Fin audit.  
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>> Jaké konkrétní důvody vedly hodnotící komisi k tak nízkému bodovému  
>> hodnocení Prezentací realizovaných projektů a nabídek společností BDO  
>> audit, BNV Consulting a Fin audit. A za 3): jak je možné, že  
>> hodnocení prezentace minimálně jednoho z uchazečů, nebyli přítomni  
>> všichni členové hodnotící komise, přesto nepřítomný člen komise  
>> uchazeče hodnotil a je podepsán na hodnocení uchazečů. A prosím o  
>> odpověď písemně. A závěrem mně dovolte jenom jednu takovou 
>> poznámku: jsem docela zvědav, s jakou objektivitou k této věci  
>> přistoupí dnes již zmíněné KPKP. 
>> 
>> Dagmar Slezáková 
>> referent organizačního oddělení 
>> Statutání město Liberec 
>> Magistrát města Liberec 
>> nám. Dr. E. Beneše 1 
>> 460 59 Liberec 1 
>> tel.: +420 485 243 162 
>> mobil: +420 734 366 303 
>> e‐mail: slezakova.dagmar@magistrat.liberec.cz 
>> web: www.liberec.cz 
> 
> 
> ‐‐ 
> Josef Sedlbauer 
> Department of Chemistry 
> Technical University of Liberec 
> Studentska 2, 460 17 Liberec 
> Czech Republic 
> phone: +420 485353375, 603731914 
> e‐mail: josef.sedlbauer@tul.cz 
> http://www.fp.tul.cz/kch/sedlbauer 
 
 
‐‐ 
Josef Sedlbauer 
Department of Chemistry 
Technical University of Liberec 
Studentska 2, 460 17 Liberec 
Czech Republic 
phone: +420 485353375, 603731914 
e‐mail: josef.sedlbauer@tul.cz 
http://www.fp.tul.cz/kch/sedlbauer 
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Slezáková Dagmar

Od: Macek Jakub <macek.jakub@magistrat.liberec.cz>
Odesláno: 24. června 2015 15:19
Komu: 'Mgr. Skřivánková'
Kopie: 'Slezáková Dagmar'
Předmět: Odpověď na dotaz z 5. ZM
Přílohy: DSC03155.JPG; DSC03173.JPG; DSC03174.JPG

Vážená paní Skřivánková, 
 
níže posílám odpověď na Váš dotaz z 5. zasedání Zastupitelstva města Liberec ze dne 28. 5. 2015 ohledně 
neudržovaného travnatého porostu, který se nachází na rohu Svojsíkovy a Ruprechtické ulice (napodobenina 
kruhového objezdu – poblíž židovského hřbitova). Současně jste požádala o posekání a úpravu tohoto prostoru. 
 
Vyjádření vedoucí odboru ekologie a veřejného prostoru Ing. arch. Petry Farářové Veselé s přiloženou 
fotodokumentací z daného místa ze dne 11.6.2015 
 
Z hlediska veřejného prostoru jde o dočasné dopravní opatření zaslepení ulice Svojsíkova, jíž není dovolen průjezd na
křižovatku Ruprechtická / Přemyslova / Květnové revoluce. 
 
Jde o umístění varovných skladebných komponentů nejspíše na část asfaltové plochy původní křižovatky, zavezení 
hlínou a vysazení trávníku. Z ulice Svojsíkova je řidič upozorněn na zneprůjezdnění ulice ještě umístěním 3 
betonových květníků. 
 
V rámci tohoto dopravního patření nebyly upraveny návaznosti na trasy chodců a cyklistů – průchozí pásy jsou vidět 
na dočasném trávníku, cyklisté projíždějí po chodnících. 
 
Jestliže je toto opatření v tomto rozsahu z dopravního hlediska dlouhodobě funkční a životaschopné, navrhuji jej 
řešit ve finální verzi úpravou celé plochy křižovatky, nebo naopak ‐ po prověření parametrů ‐ vybudováním 
kruhového objezdu. 
 
Závěr: 
 
Z hlediska odboru ekologie a veřejného prostoru je křižovatka řešena jako krátkodobé dopravní opatření, které čeká 
na finální úpravu. Vzhledem k tomu, že neznám historii tohoto dopravního opatření, bylo by dobré odpověď 
koordinovat se správcem komunikace (viz níže). 
 
Vyjádření vedoucího odboru správy veřejného majetku Bc. Davida Novotného 
 
Plocha zaslepení v křižovatce Rychtářská x Svojsíkova je již od poloviny minulého roku přidružena k parku. Seče se 
současně s parkem s počtem opakování 7 až 12 sečí v závislosti na klimatických podmínkách. Z přiložené 
fotodokumentace je zřejmé, že se nejedná o neudržovanou zeleň v majetku SML. Předmětné truhlíky byly 
v minulosti několikrát osázeny, ale vždy byly keře rozkradeny. Z tohoto důvodu jsou několikrát v roce odpleveleny a 
současně odbor správy veřejného majetku neplánuje jejich znovu osázení květinami. 
 
 
S pozdravem 
Ing. Jakub Macek 
oddělení sekretariátu primátora, odbor kancelář primátora 
sekretariát náměstkyně pro územní plánování, veřejnou zeleň a životní prostředí 
 
statutární město Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1, Liberec 
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T:  485 243 165 
M: 736 244 101 
E:  macek.jakub@magistrat.liberec.cz  
W: www.liberec.cz 
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Slezáková Dagmar

Od: Nedvídková Denisa <nedvidkova.denisa@magistrat.liberec.cz>
Odesláno: 23. června 2015 14:40
Komu: Antonín Ferdan
Kopie: 'Slezáková Dagmar'; Korytář Jan
Předmět: doplňjící odpověď na dotaz 4. ZM
Přílohy: pan Ferdan_4ZM.pdf; pan Ferdan_informnace_brownfieldy.pdf; 

Vyuziti_prum_zona_jih.pdf

Vážený pane Ferdane, 
z pověření pana náměstka Mgr. Jana Korytáře, Vám v příloze posílám doplňující odpověď na Vaše dotazy ze 4. ZM 
konaného 30. 4. 2015, včetně dalších příloh. 
S přáním hezkého dne  
 
Denisa Nedvídková 
odbor Kancelář primátora 
sekretariát náměstka primátora pro ekonomiku, strategický rozvoj a dotace 
 
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 132 
mobil: +420 602 450 716 
e-mail: nedvidkova.denisa@magistrat.liberec.cz  
web: www.liberec.cz 
 
 

















DENSO MANUFACTURING CZECH

Faerch Plast s.r.o.

Laird S.R.O.

Vacková Hana

Fehrer Bohemia s.r.o.

TRUMPF Liberec, spol. s r.o.

LogCap ČR s.r.o.

Daiho Schenk S.R.O.

LIPLASTEC s.r.o.

DOBA a.s.

CTP, spol. s r.o.

TOYOTA TSUSHO EUROPE S.A.

RLRE Orion Property, s.r.o.

HAVAX a.s.

SML

Springboard Technology Ventur*

Sigmaplast a.s.

IMMOPRETT CZ s.r.o.

.A.S.A. Liberec s.r.o.

DENSO AIR SYSTEMS CZECH

GALVANOPLAST FISCHER, s.r.o.

P3 Cz Ii., S.R.O.
Yes PCB s.r.o.

HESTI, spol. s r. o.

ACL Automotive s.r.o.

Yes PCB s.r.o.

Škarýd Ladislav a Škarýdová J.

Zeppelin CZ s.r.o.
L I G A S - CS, spol. s r.o.

Ndiyo s.r.o.BMTO GROUP a.s.

SML

TANPA s.r.o.

Urbánek Tomáš Ing.

Investorsko inženýrská a.s.

APP support services s.r.o. A U T O - C O L O RĘĘ spol. s*

Klos Milan a Klosová J.

Ing. Bartošová Marie

ABCD Služby školám s.r.o.

Koudelková Martina

oaza - net spol. s r.o.

Jirásko ZdeněkJelínek Milan a Paldusová S.

ČEZ Distribuce, a. s.

Bártová Helena

ČEZ Distribuce, a. s.

Urbánek Tomáš Ing.
Pokorná Leona

ČEZ Distribuce, a. s.

RWE GasNet, s.r.o.

´

Legenda
hranice průmyslové zony JIH

využito
ANO (83% výměry PZ)
NE (17% výměry PZ)

PRŮMYSLOVÁ ZÓNA JIH - VYUŽITÍ PLOCH
4/2015
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